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Hori Series

Introducing a desk with robust exterior, chromatic
color tone and flexible modular combination, HORI
is your choice to infuse liveliness to your workplace.

強壯穩重的外形，溫暖巧妙的色調，配合多變的組合方式，
HORI為你的辦公室注入滿滿的生命力。

Streamlined edging and rounded corner design, the desk showcase ampleness in your position and status.

The desk top design is furnished in wood veneer and marble pattern, a splendid combination to manifest
great refinement.

Featuring a sliding mini desk top on the side to hide all the sockets and wires, it enables you to enhance
productivity by working efficiently without any unpleasant wiring on desk.

主枱桌面板巧妙採用木纹配石纹設計，美觀中見完美的平衡，帶出華麗高雅的美感。
流線形邊沿加上圓角設計，大大提升你的身份和地位。

主枱側具有小型滑動枱面板，可隱藏插座及其電源線，讓桌面空間變得簡潔方便，美觀而又不會阻礙工作。



Design sophistication is reflected in the details. Side cabinet can be equipped with height adjustable
table, using a high-quality electric lifting pole with anti-pinch function, exclusively designed to be your
ultimate solution to safeguard your work and health.

設計優點盡於細節體現，側枱可選配升降枱面，採用高品質電動升降立柱，具備防夾手功能，心思細緻，守護
你的工作與健康。

A multi-functional back cabinet set contains metal shelves to display decorative ornament, filing and
storage elements, tackable fabric board and a side closet to evince the prominence of your uniqueness
and elegance.

多功能組合式背櫃元素豐富全面，金屬層板可擺放各類擺設，加上可釘布板、衣櫃及各式儲物空間，自然的木纹
加上金屬的襯托，彰顯你獨特中帶高雅的形象

The use of height adjustable desk allows you to practice a healthy working mode by alternating from
standing and sitting whenever you need. Switching to your ideal desk height with only one press, it helps to
resolve your tiredness from sedentary working from now on.

升降枱的使用能助你實行更健康的工作模式，簡單一按，你便可將桌面調節到理想高度，隨需要不時在站立或安坐間
互換，以舒緩長期坐著而成的工作疲勞。



HORI-2422-SP-L/R 
W2400 x D2170 x 750H
MAIN DESK: W2050 x D1100/950 x H750mm
SIDE CABINET : W1900 x D600 x H640mm

HORI-2828-A-L/R
W2750 x D2720 x 750H
MAIN DESK : W2400 x D1200/1000 x H750
SIDE CABINET: W2400 x D600 x H640mm

HORI-3131-A-L/R
W3150 x D3120 x 750H
MAIN DESK : W2800 x D1200/1000 x H750
SIDE CABINET: W2800 x D600 x H640mm

HORI-2728-B-L/R
W2750 x D2720 x 750H
MAIN DESK : W2400 x D1200/1000 x H750
SIDE CABINET: W2400 x D600 x H640mm
ADJ. TABLE : W800 x D600 x H640mm

HORI-3131-B-L/R
W3150 x D3120 x 750H
MAIN DESK : W2800 x D1200/1000 x H750
SIDE CABINET: W2800 x D600 x H640mm
ADJ. TABLE : W1170 x D600 x H640mm

HORI-2028-W L/R W2800 x D538 x 2000H
HORI-2032-W L/R W3200 x D538 x 2000H

HORI-2218-L/R W2200 x D550 x 1800H


